
Hej,

Motion till årsmötet 7 mars 2020 

Hall of fame är trevligt, kul att pokerprofiler uppmärksammas.

Anser dock inte att de ska befrias från medlemsavgift i tid och evighet. Förbundet är fattigt och 
behöver alla inkomster man kan få.

Fortsätt gärna med Hall of fame men ta bort gratis medlemskap.

Medlem 150

Claes Bodin

Styrelsen replik:

Att ta betalt för ett medlemskap i Hall of Fame är något vi i styrelsen ej ställer oss bakom. Man 
väljs in i Hall of Fame och ska därför inte tvingas betala avgift för att få vara med. 


